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Protokół nr 47-02/2018 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 22 lutego 2018 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 007 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 8:00. 
 
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób, uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1.  Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia zasad taryfowych, cen  za przejazdy środkami gminnego transportu 
zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych –  
druk nr 1510 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia publicznego Przedszkola  
przy ul. Kolorowej 14 w Gdańsku – druk nr 1512 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia publicznego Przedszkola 
 przy ul. Lawendowe Wzgórze 1 w Gdańsku – druk nr 1513 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały „Dzieciaki bez biletów”, zmieniającej Uchwałę  
Nr XXXV/988/09 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2009 roku w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego transportu 
zbiorowego oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych –  
druk nr 1475 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Miasta 
Gdańska w 2018 r. środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli  
z uwzględnieniem doradztwa metodycznego – druk nr 1483 

 
6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/978/17 Rady Miasta Gdańska  
z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – druk nr 1494 

 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Miasta Gdańska zatwierdzonego 
Uchwałą Nr XXXVII/979/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie 
dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 
szkolnego na terenie Miasta Gdańska – druk nr 1495 

 
8. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 75  
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im. Janusza Kusocińskiego, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
i Sportowych w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 75 im. Janusza 
Kusocińskiego, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych  
w Gdańsku – druk nr 1496 
 

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Kreowania 
Wizerunku w Gdańsku poprzez zmianę nazwy ulicy z Dąbrowszczaków 35  
na ul. Prezydenta Lecha Kaczyńskiego 35 w Gdańsku – druk nr 1499 
 

10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/1913/06  
z dnia 26 października 2006 r. w sprawie nadania statutu Szkolnemu Schronisku 
Młodzieżowemu w Gdańsku, Al. Grunwaldzka 244 wraz z Filiami Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego w Gdańsku przy ul. Wałowej 21, Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245b – druk nr 1500 

 
11. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1504 
 

12. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1503 
 

13. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  
nr 9 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Nowe Ogrody 1/6 – druk nr 1505 

 
14. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
ustalenia zasad taryfowych, cen  za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego 
oraz wysokości opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych – druk nr 1510 
 
 
Druk nr 1510 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku zreferował projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję 
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk powiedziała, że jakiś czas temu był wniosek o przyznanie 
ulgi na przejazd dla nauczycieli, będącymi opiekunem wycieczki edukacyjnej, który został 
rozpatrzony negatywnie. Natomiast biorąc pod uwagę wprowadzane do uchwały zmiany, 
poinformowała, że taki wniosek będzie ponowiony.  
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/351/13/2018 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia publicznego Przedszkola  
przy ul. Kolorowej 14 w Gdańsku – druk nr 1512 
 
Druk nr 1512 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/352/14/2018 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia publicznego Przedszkola przy  
ul. Lawendowe Wzgórze 1 w Gdańsku – DRUK NR 1513 
 
Druk nr 1513 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/353/15/2018 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały „Dzieciaki bez biletów”, zmieniającej Uchwałę  
Nr XXXV/988/09 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 kwietnia 2009 roku w sprawie ustalenia 
zasad taryfowych, cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz 
wysokości opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych – druk nr 1475 
 
Druk nr 1475 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Piotr Bauć – przedstawiciel wnioskodawcy zreferował projekt uchwały.  
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Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji wyraziła swoje uznanie za podjęcie  
inicjatywy obywatelskiej  oraz duży wkład pracy, jednakże treść projektu pokrywa się z w 
pewnym stopniu z projektem uchwały Prezydenta Miasta, dlatego jego podjęcie jest 
niezasadne.  
 
Nie było więcej głosów. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami przeciw, przy 2 głosach „za” – negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 46-02/354/16/2018 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Miasta 
Gdańska w 2018 r. środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli  
z uwzględnieniem doradztwa metodycznego – druk nr 1483 
 
Druk nr 1483 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/355/17/2018 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/978/17 Rady Miasta Gdańska  
z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 
do nowego ustroju szkolnego – druk nr 1494 
 
Druk nr 1494 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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OPINIA  Nr 46-02/356/18/2018 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany sieci szkół 
ponadgimnazjalnych 
 i specjalnych na terenie Miasta Gdańska zatwierdzonego Uchwałą Nr XXXVII/979/17 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 1495 
 
Druk nr 1495 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/357/19/2018 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 75  
im. Janusza Kusocińskiego, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
i Sportowych w Gdańsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 75 im. Janusza 
Kusocińskiego, wchodzącą w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Sportowych  
w Gdańsku – druk nr 1496 
 
Druk nr 1496 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/358/20/2018 
 

     PUNKT 9 
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Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Kreowania 
Wizerunku w Gdańsku poprzez zmianę nazwy ulicy z Dąbrowszczaków 35  
na ul. Prezydenta Lecha Kaczyńskiego 35 w Gdańsku – druk nr 1499 
 
Druk nr 1499 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja - 2 głosami „za”, przy 4 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/359/21/2018 
 
     PUNKT  10 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/1913/06  
z dnia 26 października 2006 r. w sprawie nadania statutu Szkolnemu Schronisku 
Młodzieżowemu w Gdańsku, Al. Grunwaldzka 244 wraz z Filiami Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Gdańsku przy ul. Wałowej 21, Szkolnego Schroniska Młodzieżowego  
w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 245b – druk nr 1500 
 
 
Druk nr 1500 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/360/22/2018 
 

 
 

     PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1504 
 
Druk nr 1504 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 22 
lutego 2018 roku.  
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Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/361/23/2018 
 

 
     PUNKT 12 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej  Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1503 
 
Druk nr 1503 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska  
z dnia 22 lutego 2018 roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się  – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/362/24/2018 
 
 
     PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej nr 9  
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Nowe Ogrody 1/6 – druk nr 1505 
 
Druk nr 1505 stanowi załącznik do protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 22 
lutego 2018 roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM zreferował 
projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała jak wygląda proces likwidacyjny. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora WRS odpowiedział, że na tym etapie jest 
podejmowana uchwała intencyjna, która następnie zostanie przekazana do zaopiniowania 
do związków zawodowych, rady pedagogicznej i Kuratora Oświaty. Po uzyskaniu wszystkich 
opinii będzie przygotowana uchwała likwidacyjna.  
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Radna Anna Wirska – członek komisji zapytała czy miasto prowadziło rozmowy z 
nauczycielami żeby im zapewnić miejsca pracy po likwidacji placówki.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora WRS wyjaśnił, że takie rozmowy jeszcze nie były 
prowadzone bo jeszcze nie została podjęta uchwała intencyjna, ale takie rozmowy na pewno 
będą. Dodał, że miało miejsce spotkanie z niektórymi nauczycielami u prezydenta 
Kowalczuka, na którym była rozmowa o przejęciu zadań SP 9 przez inne placówki 
przyszpitalne, które będą musiały zwiększyć zatrudnienie.  
 
Radna Anna Wirska – członek komisji wyraziła swoje ubolewanie nad brakiem porozumienia 
z głównymi zainteresowanymi.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora WRS podkreślił, że nie były prowadzone rozmowy 
z kadrą pedagogiczną ale na każdym etapie przygotowywania uzasadnienia do uchwały i 
analiz była współpraca z dyrektorem placówki.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji zgodził się, że rozmowy z kadrą 
pedagogiczną są potrzebne i ucieszył się z deklaracji dyrektora Krygera, że będą miały one 
miejsce w kolejnych etapach. Potwierdził, że w SP nr 9 pracuje grono dobrych nauczycieli i 
byłaby to wielka strata gdyby nie znaleźli zatrudnienia.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji - powiedział, że decyzja o zamiarze likwidacji 
zaskoczyła wszystkich. Dodał, że w uzasadnieniu powinien być zapis o możliwości wyboru dla 
nauczycieli, albo odprawy, albo zatrudnienia. Miasto powinno wziąć na siebie obowiązek 
znalezienia im zatrudnienia.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca komisji poprosiła przedstawiciela Szkoły 
Podstawowej nr 9 o przedstawienie swojego stanowiska.  
 
Pan Piotr Czarnecki – Wicedyrektor SP nr 9 przedłożył oświadczenie Rady Pedagogicznej, 
które stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Pani Izabela Cieślik – nauczyciel w SP 9 poprosiła o zobowiązanie organu prowadzącego 
żeby nauczyciele zostali zatrudnieni wyłącznie w szkołach przyszpitalnych.  
 
Pan Grzegorz Kryger – zastępca dyrektora WRS powiedział, że tego Miasto nie może 
zagwarantować, bo oznaczałoby to, że odbudowujemy w skali 1:1 SP nr 9 w innych 
podmiotach leczniczych, nie może do tego dojść bo trzeba wziąć pod uwagę racjonalizację. 
Podkreślił, że w gdańskich szkołach jest sporo wolnych miejsc dla nauczycieli o innych 
kwalifikacjach np. przedmiotowców.  
 
Pan Piotr Czarnecki – Wicedyrektor SP nr 9 poprosił o wyjaśnienie rozbieżności pomiędzy 
danymi przedstawionymi w uzasadnieniu uchwały, a danymi przedstawionymi przez 
placówkę.  
 
Pani Bogumiła Bieniasz – Kierownik Referatu Organizacji Edukacji i Wychowania 
wyjaśniła, że jest to związane ze sposobem naliczania, zgodnie z przepisami należy 
zsumować liczbę uczniów w poszczególnych dniach danego miesiąca, w którym odbywa się 
nauka, a następnie sumę podzielić przez liczbę dni nauki szkolnej w danym miesiącu. 
Przyjmuje się, że każdego dnia w danym miesiącu było 60 uczniów.  
 
Pani Katarzyna Bernas – nauczyciel SP nr 9 zapytała czy będzie możliwość wglądu do analizy 
pozostałych szkół. 
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Pan Grzegorz Kryger – zastępca dyrektora WRS wyjaśnił, że w każdej chwili można wystąpić 
z wnioskiem o udostępnienie informacji w ramach dostępu do informacji publicznej.  
 
Pan Piotr Czarnecki – Wicedyrektor SP nr 9 dodał, że pod sprzeciwem dot. likwidacji SP nr 
9 podpisało się wielu lekarzy i pracowników szpitala.  
 
Pan Grzegorz Kryger – zastępca dyrektora WRS zapytał, czy ci specjaliści, podpisali się pod 
istnieniem oddziału szkolnego czy istnienia całej SP nr 9.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 9 wyjaśniła, że poprosiła o spotkanie u prezydenta 
Kowalczuka aby wyjaśnić sposób naliczania ilości uczniów przez panią dyrektor. Na spotkanie 
zostali zaproszeni również nauczyciele ze szkoły, którzy mogli by coś w tym temacie 
powiedzieć. Na tym spotkaniu padła informacja, że szkoła może być przeznaczona do 
likwidacji i padła informacja, że mogą być wskazane dwa podmioty gdzie również odbywa 
się leczenie przyszpitalne.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Międzyzakładowej Komisji Pracowników Oświaty i 
Wychowania NSZZ „Solidarność” dodała, że zarządzanie SP nr 9 od dawna budzi wiele 
zastrzeżeń i według związków ta likwidacja jest formą ukarania za nieudolne zarządzanie 
placówką. Poprosiła, aby w przyszłości środowisko nie było zaskakiwane likwidacjami, tylko 
żeby był wcześniej prowadzony dialog z zainteresowanymi. Następnie zaapelowała do 
radnych aby odłożyć ten projekt uchwały na inny termin i wstrzymać się od procedowania.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 3 głosami „za”, przy 1 głosie przeciw i 1 wstrzymującym się – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 46-02/363/25/2018 
 

     PUNKT 14 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Nie było spraw bieżących, wolnych wniosków i korespondencji.  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za uczestnictwo i zamknęła obrady.  
 
Godz. 8:50.  
 
        Przewodnicząca Komisji Edukacji  
         Rady Miasta Gdańska 
 
                        Dr Żaneta Geryk 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 
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